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 BRM.0012.1.8.2018                     

 

Protokół nr 29/2018 

 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 14 września 2018 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas z trwania posiedzenia 10.30 – 10.45. 

 

Obecni na posiedzeniu Komisji: 

1. Patryk Kaźmierczak  –  Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  –  Członek Komisji 

3. Marek Słabiński           –  Członek Komisji 

4. Stanisław Skoczylas  –  Członek Komisji 

 

Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Grażyna Filipiak – Skarbnik 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący 

Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że zgodne z listą obecności, 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji, 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Proponuję, aby w punkcie 3 porządku posiedzenia dodać przyjęcie protokołu        

nr 28/2018. Kto popiera zmianę? 

 

głosowanie:  za głosowało – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad  2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 28/2018 posiedzenia Komisji. 

4. Problematyka udziału Miasta Inowrocławia w dochodach z podatku CIT i 

PIT. 

5. Sprawy bieżące. 
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Porządek obrad po dokonanej zmianie przyjęto i przystąpiono do jego realizacji  

(za - 4). 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 28/2018 posiedzenia Komisji. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

 

Kto jest za przyjęciem protokołu? 

 

głosowanie:  za głosowało – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Problematyka udziału Miasta Inowrocławia w dochodach z podatku 

CIT i PIT. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła informację pt. „Problematyka udziału Miasta Inowrocławia w 

dochodach z podatku CIT i PIT”.  
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Stanisław Skoczylas –  członek Komisji: 

Jeżeli byśmy uzyskali 10 % z podatku, które odprowadzają zakłady pracy mające 

centrale w Warszawie 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Jeżeli jest oddział na terenie danego miasta, my otrzymujemy udział 

proporcjonalny do liczby zatrudnionych pracowników w tym oddziale. Tam gdzie 

jest centrala tam są podatki większe.  
 

Marek Słabiński – członek Komisji: 

A CIT wynosi 6,61? 

 

Grażyna Filipiak-Skarbnik Miasta: 

6,71. 

 

Marek Słabiński – członek Komisji: 

W tym roku? 

 

Grażyna Filipiak-Skarbnik Miasta: 

On jest niezmieniony od 2012 roku.  
 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

W tej informacji brakuje jednej rzeczy. W maju jak uchwalaliśmy plan pracy 

Komisji na 1 półrocze, to zwracaliśmy uwagę na to, że chcielibyśmy mieć wiedzę 

jakie działania w ciągu kilku lat Miasto podejmowało w sprawie zwiększenia tego 

udziału. Na Komisji uzyskano informację, że Miasto występowało.  
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Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta: 

Tylko nie były to ostatnie lata. Szukałam tego wystąpienia, niestety nie mogłam 

znaleźć.    

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Czyli nic więcej Pani Skarbnik nie jest w stanie nam powiedzieć.  

 

Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta: 

Nie. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Padła również propozycja, abyśmy jako Komisja Rewizyjna wystąpili do 

Ministerstwa Finansów.  

 

Marek Słabiński – członek Komisji: 

Powinniśmy taki wniosek złożyć do Ministerstwa Finansów. To Ministerstwo 

Finansów przygotowuje zmiany, a nie Biuro Legislacyjne Sejmu. Dla takich 

Samorządów ja my, gdzie odbiera nam się te dochody chociaż przez to, że centrale 

wszyscy przenoszą do Warszawy i zyskuje tam Samorząd Warszawy, a my te 

środki tracimy. Myślę, że udział w PIT to powinien przekroczyć  50%. Trzeba też 

wspomnieć, że te pieniądze wracają w subwencje i dotacje, ale my bezpośrednio 

nimi nie zarządzamy. My byśmy złożyli taki wniosek z poziomu 15%.   

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Proponuję, aby przygotować wniosek z dobrym uzasadnianiem. Spotkamy się na 

najbliższej sesji w przerwie z przygotowanymi propozycjami.  

My jako Komisja przygotowany materiał przyjmujemy do wiadomości, ale nie 

będziemy głosować.  
 

 

Innych pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji. 
 

                        Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

        Patryk Kaźmierczak 

 

Protokółowała: 
 

Agnieszka Bardzińska 


